

Protokoll från rrk-möte 2021-11-18

Deltagare: Uno Unger, Ola Bäckman, Johan Svedholm, Per Björkman, Per Undeland, Göran Cederholm (Rrk Dalsland), Magnus Rahm, Silke Klick (länk), Pär Lydmark (länk),

Mötet hölls inför Nrk:s möte med landets Rrk där Per Undeland kommer vara enda representant från Göteborg.

- **FiG 2020:** Rapporten skickas till alla GOF-medlemmar med årets sista FpV. Pär mitt uppe i redigerandet.
- Bör Artportalen valideras utifrån rapportmallen (valideringsmallen)? Per U tycker självklart. Inga högljudda protester.
- Bör rapportmallen publiceras även utanför AP? Åsikterna gick isär.
- Man kan tänka sig två intervall (blankett vs rapportart) för fenologiarter, men deltagarna överens om att det inte är nödvändigt.
- Uno föreslår att Nrk ska ha övergripande ansvar för rapportmallar.
- Bra att ta bort rapportkrav när bilder finns eller godkänd på annat sätt.
- Ska kunna ha absoluta fotokrav med Nrk:s stöd.
- Gamla fynd som ligger kvar ska tas bort – konsensus i kommittén.